
Vlnr: Alice Kenes, Jasper Dumon, Stokke Jacobs, Gunther Bruyninckx, 
Nicky Vanerum, Wim Vanderbruggen, Gilberte Bastijns, Corry Baerts, Johan 
De Ceuster, Koen Hellemans en Vlaams parlementslid Karolien Grosemans. 
Niet op deze foto: Brigitte Landerloos en Gerlinde Vandeperre.

Beste inwoner,

Als herverkozen voorzitter hoop ik dat we, 
samen met onze nieuwe bestuursploeg, 
elkaar weer vaker kunnen ontmoeten. Op 
een van onze gezellige terrasjes, of tijdens 
een prachtig evenement in onze mooie stad.

Ondertussen werken we verder aan de 
verjonging van onze bestuursgroep. Bij onze 
mandatarissen verving Nicky Vanerum Alice 
Kenens in de Raad voor Maatschappelijk 
Welzijn en ikzelf volgde Gilberte Bastijns op 
als gemeenteraadslid. Alice en Gilberte, heel 
veel dank voor jullie inzet! Met Jasper Du-
mont verwelkomen we een nieuw bestuurs-
lid. De eerste stappen richting de verkie-
zingen van 2024 zijn gezet, met een sterke 
bestuursploeg, een mix van jong en oud. 

Ik ben ervan overtuigd dat meer mensen 
zich geroepen voelen om mee te werken 
op lokaal vlak. Neem gerust contact op 
met een van onze bestuursleden.

Tijdens de gemeenteraden blijven we de 
beslissingen kritisch en opbouwend bena-
deren. De afgelopen maanden stelden we 
vragen i.v.m. de nevenbestemmingen van 
de kerken, het vullen van de bloembakken, 
de lange doorlooptijd voor omgevings-
vergunningen en de stand van zaken in 
verband met de 'gele doos'.  

Heb jij zelf ook een vraag, een probleem 
of een goed idee dat zou kunnen bijdragen 
tot een beter Halen, stuur het door en wij 
maken er werk van. 

Via deze weg wens ook ik iedereen Een 
Zorgeloze Zomer! 

Gunther Bruyninckx,
voorzitter N-VA Halen

Hasselt
Herkenrode abdij
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Maak kennis met ons bestuur

Een Zorgeloze Zomer!
Wij hopen dat de zomer 
van 2022 voor iedereen 
weer normaal zal verlopen. 
De laatste jaren waren 
vaak moeilijk door de 
pandemie en ook door de 
onrustige situatie binnen 
Europa. Vandaar dit jaar 
onze zomerbanners langs 
de Halense wegen: wij 
wensen elke Halenaar 
‘Een Zorgeloze Zomer’.
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Bevoegdheidsoverdracht in  
Raad van Maatschappelijk Welzijn
Nicky Vanerum volgde sinds begin dit jaar Alice Kenens op 
als lid van RVMW (vroegere OCMW-raad). Via deze weg 
willen we Alice bedanken voor haar jarenlange inzet in deze 
raad. Voor Nicky: heel veel succes en toewijding in deze 
belangrijke bestuursgroep!

Afscheid van Gilberte Bastijns  
in de gemeenteraad
In de gemeenteraad doet Gilberte Bastijns een stapje opzij. 
Gunther volgt haar op als gemeenteraadslid. Veel dank aan 
Gilberte voor de manier waarop zij haar mandaat al die jaren 
trouw aan haar kiezers heeft uitgevoerd. Natuurlijk zullen we 
de komende jaren nog vaak van haar expertise gebruikmaken 
in het dagelijks bestuur, waar ze sowieso blijft resideren.

Jasper Dumon nieuw bestuurslid
Een  jonge kracht kwam onze bestuursgroep versterken:  
Jasper Dumon uit Loksbergen maakt nu ook deel uit van 
onze N-VA-ploeg. Wij wensen hem via deze weg heel veel 
succes en dynamiek bij de start van z’n politiek engagement. 

Nieuw bestuur uit de startblokken
In het voorjaar waren er bestuursverkiezingen binnen onze 
afdeling Halen. Gunther Bruyninckx werd herverkozen tot 
voorzitter, Johan De Ceuster wordt onze nieuwe ondervoor-
zitter en Koen Hellemans zal de komende jaren de taak van 
secretaris verder uitvoeren. Op weg naar de verkiezingen in 
het najaar van 2024 zullen zij, samen met alle andere bestuurs-
leden, onze standpunten voor een beter Halen uitzetten.

halen@n-va.be
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Wim over nevenbestemmingen 
voor onze kerkgebouwen
‘Al  jaren vraagt het onderhoud van onze kerkgebouwen 
handenvol gemeenschapsgeld. Wanneer deze locaties voor 
andere activiteiten kunnen worden opengesteld, dan zullen 
de kosten hiervan eerlijker verdeeld worden en zullen meer 
inwoners kunnen meegenieten van hun belastingbijdrage. 
Ter verduidelijking: een nevenbestemming behoudt de 
kerkelijke diensten, maar laat tegelijkertijd toe dat het 
gebouw voor andere doeleinden kan gebruikt worden.’

Brigitte over aankoop 
bebloemingsactie
‘De laatste jaren werd de inplanting van de bloembakken 
in Halen steeds toegewezen aan een firma uit West-
Vlaanderen. Ik ijverde er voor dat alle onkosten (o.a. vervoer 
vanuit West-Vlaanderen, waarbij gemeentepersoneel de 
gevulde bloembakken moest brengen en terug ophalen) 
zouden worden bekeken en vanaf dit jaar is de offerte 
(eindelijk) gegund aan een  lokale ondernemer.’

Ook dit legden we (onder andere...) voor aan het schepencollege
•  Verkeerssituatie in de Loksbergenstraat: wanneer wordt deze vastgelegd? Nu heerst er chaos 

en maken meer en meer mensen gebruik van sluipwegen.

•  Gele palen aan oversteekplaatsen: een kleine investering met een grote veiligheidsimpact. 
Vooral aan fietsroutes een must voor de veiligheid van zwakke weggebruikers.

•  Aankoop dokterswoning Raubrandtplein: hiermee is onze fractie akkoord gegaan, mits 
deze aankoop nuttig wordt ingevuld en elders investeringen zal doen verminderen.

•  Trajectcontrole op invalswegen: de flitscampagnes zijn vaak slechts momentopnames. 
Trajectcontroles beboeten pas wanneer de gemiddelde snelheid over het traject te hoog was 
en naar onze mening is dit een eerlijker manier om snelheidsovertredingen te beboeten.

•  Verkeerssituatie in centrum Zelem: hier wordt vaak veel te snel gereden en ook de 
overlast van zwaar vervoer verhoogt zowel de geluidsoverlast als het veiligheidsgevoel. Mede 
door onze tussenkomsten komt er stilaan schot in de zaak.  Ook de veiligheidssituatie aan de 
Zelemse schoolpoort moet beter.

Gunther over wachttijd voor 
omgevingsvergunningen
‘Toen ik vorig jaar zelf een nieuwbouwproject startte, viel het 
mij op dat het toch wel heel lang duurde vooraleer ik onze 
bouwvergunning kon krijgen. Bij navraag bij andere gemeente-
besturen bleek Halen bij de langste behandelingstijden te zitten 
in Limburg. Een troost voor diegenen die een aanvraag hebben 
ingediend: van de bevoegde schepen kreeg ik als antwoord dat 
zij op de hoogte is van deze problematiek en dat deze interne 
problemen langzamerhand zullen worden opgelost.’

N-VA in de gemeenteraad

Heb je zelf een 
vraag of een opmerking 

waarvan je wil dat ze aan 
het schepencollege wordt 
voorgelegd? Twijfel niet en 

stuur ze naar

halen@n-va.be

Corry over in gebruik 
nemen van de ‘Gele Doos’
‘Bij een interventie van een hulpdienst kunnen deze onmiddel-
lijk op de hoogte zijn van alle medische gegevens van een slacht-
offer en zo heel veel onnodig tijdverlies vermijden. In de Gele 
Doos kunnen hulpdiensten alle medische gegevens terugvinden 
van de bewoners en zo vaak alerter reageren.’

Gemeenteraadsleden Gunther Bruyninckx, Brigitte Landerloos, Corry Baerts en (fractievoorzitter) Wim Vanderbruggen.

www.n-va.be/halen



Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Frieda Gijbels
Kamerlid

Steven Vandeput
Vlaams Parlementslid

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022


